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RAJONO SAVIVALDYBĖS TARYBOS 42 POSĖDŽIO PROTOKOLAS 

 

2014 m. liepos 3 d. Nr. T2-42 

Šilalė 

 

Posėdis įvyko 2014-07-03 10.00 val. 

Posėdžio pirmininkas – Jonas Gudauskas. 

Posėdžio sekretorė – Raimonda Kniulytė. 

 

Į rajono Savivaldybės tarybą išrinkti 25 nariai. Posėdyje dalyvavo 23 Tarybos nariai 

(sąrašas pridedamas). 

Nedalyvavo: Vytautas Jucius, Teresė Ūksienė (dėl pateisinamų priežasčių). 

Posėdyje dalyvavo: 14 kviestųjų asmenų (sąrašas pridedamas), Vyriausybės atstovė 

Tauragės apskrityje Irena Ričkuvienė. 

Posėdžio pirmininkas informavo apie Vyriausybės atstovo Tauragės apskrityje raštą: 

Teikimas „Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2009 m. kovo 26 d. sprendimu Nr. T1-97 

patvirtinto licencijų verstis mažmenine prekyba alkoholiniais gėrimais išdavimo tvarkos aprašo“. 

Tarybos nariams vienbalsiai pritarus (už-22), Savivaldybės tarybos 42 posėdis pradėtas. 

Posėdžio pirmininkui Jonui Gudauskui pasiūlius, vienbalsiai (už-22) išrinkti balsų 

skaičiuotojai: Loreta Kalnikaitė, Matas Liepis, Gintas Navardauskas. Pirmininkė – Loreta Kalnikaitė. 

Posėdžio pirmininkas Jonas Gudauskas priminė, kad Tarybos posėdyje bus balsuojama 

elektronine balsavimo sistema arba rankos pakėlimu. 

Į posėdžių salę atėjo Gintautas Macevičius. 

Posėdžio pirmininkas siūlė į darbotvarkę įtraukti 1 papildomą klausimą: „Dėl uždarosios 

akcinės bendrovės „Šilalės autobusų parkas“ kreditinės linijos grąžinimo termino pratęsimo“. 

Pranešėja Stanislava Gedvilienė. 

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už papildomo klausimo įtraukimą į darbotvarkę. 

Už papildomo klausimo įtraukimą į darbotvarkę pritarta vienbalsiai (už-23). 

Posėdžio pirmininkas informavo, kad: 

6 ir 7 klausimai bus svarstomi posėdžio pradžioje. 

16 darbotvarkės klausimą: Informaciją apie Tauragės apskrities valstybinės mokesčių inspekcijos 

veiklą pristatys Valė Dargienė, o ne Laimutė Mačernienė. 

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už visą darbotvarkę su pakeitimais. 

Visai darbotvarkei su pakeitimais pritarta vienbalsiai (už-23). 

Posėdžio pirmininkas priminė Reglamentą. 

 

DARBOTVARKĖ:  

1. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2014 m. vasario 20 d. sprendimu Nr. T1-38 

patvirtinto Šilalės rajono savivaldybės 2014 metų biudžeto pakeitimo. 

2. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2013 m. balandžio 25 d. sprendimo Nr. T1-99 

„Dėl leidimo imti ilgalaikę paskolą investiciniams projektams finansuoti“ pakeitimo. 

3. Dėl uždarosios akcinės bendrovės „Šilalės šilumos tinklai“ trumpalaikės paskolos 

(kreditinės linijos) grąžinimo termino pratęsimo. 

4. Dėl Šilalės rajono savivaldybės strateginio veiklos planavimo tvarkos aprašo 

patvirtinimo. 

5. Dėl leidimo imti ilgalaikę paskolą investiciniams projektams finansuoti. 

6. Dėl Šilalės rajono savivaldybės Narkotikų kontrolės komisijos ataskaitos. 
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7. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2012 m. gruodžio 28 d. sprendimo Nr. T1-320 

„Dėl Socialinės rizikos vaikų apskaitos Šilalės rajono savivaldybės administracijos Vaiko teisių 

apsaugos skyriuje tvarkos aprašo patvirtinimo“ pripažinimo netekusiu galios. 

8. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2014 m. balandžio 30 d. sprendimo Nr. T1-

111 „Dėl Kelių priežiūros ir plėtros programos finansavimo lėšų, skirtų Šilalės rajono savivaldybės 

vietinės reikšmės keliams ir gatvėms tiesti, taisyti (remontuoti), prižiūrėti ir saugaus eismo 

sąlygoms užtikrinti, 2014 metų objektų sąrašo patvirtinimo“ pakeitimo. 

9. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2014 m. sausio 31 d. sprendimo Nr. T1-15 

„Dėl leidimo rengti ir teikti paraišką“ pakeitimo. 

10. Dėl pritarimo Traksėdžio kaimo bendruomenės teikiamai paraiškai pagal Vietos 

plėtros strategijos „Šilalės rajono vietos plėtros 2007-2013 m. strategija“ prioriteto II 

„Bendruomeniškumo gerinimas ir gyvenamosios aplinkos patrauklumo didinimas“ priemonę 

„Kaimo atnaujinimas ir plėtra“ („Leader“ metodu). 

11. Dėl valstybinės žemės sklypo įrašymo į neprivatizuojamų žemių planus. 

12. Dėl pastato, esančio Šilalės r. sav., Kaltinėnų sen., Gineikių k., Akmenos g. 39, 

pripažinimo nereikalingu arba netinkamu (negalimu) naudoti ir leidimo jį nurašyti ir nugriauti. 

13. Dėl mokyklinio autobuso perėmimo Šilalės rajono savivaldybės nuosavybėn ir jo 

perdavimo valdyti, naudoti ir disponuoti juo patikėjimo teise. 

14. Dėl Laidojimo pašalpos teikimo iš Šilalės rajono savivaldybės biudžeto tvarkos 

aprašo patvirtinimo. 

15. Dėl Šilalės rajono savivaldybės neįgaliųjų socialinės integracijos 2014-2015 metų 

programos patvirtinimo. 

16. Informacija apie Tauragės apskrities valstybinės mokesčių inspekcijos veiklą. 

17. Informacija apie Valstybinio socialinio draudimo fondo valdybos Šilalės skyriaus 

veiklą. 

18. Informacija apie Tauragės teritorinės darbo biržos Šilalės skyriaus veiklą. 

19. Informacija apie geoterminę energiją. 

 

 

6. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės Narkotikų kontrolės komisijos ataskaita. 

Pranešėja Birutė Sragauskienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

T. Bartkus klausė, kiek kartų buvo vykdomi reidai ir kokie gauti rezultatai. 

B. Sragauskienė sakė, kad reidai buvo vykdomi praeitais metais rugsėjo mėnesio 

pradžioje ir šiais metais gegužės mėnesį. Buvo nemažai rasta rūkančių vaikų. 

T. Bartkus klausė, ar reidai vykdomi tik dėl rūkymo nepilnamečių vaikų. 

B. Sragauskienė sakė, kad reidai vykdomi dėl žalingų įpročių ir mokyklos nelankymo. 

Informavo, kuriose teritorijose vykdomi reidai. 

T. Bartkus klausė, ar buvo nubausta asmenų reido metu. 

B. Sragauskienė sakė, kad dėl rūkymo aiškinasi nepilnamečių reikalų inspektorė. Vaikui 

pasakius, iš kur pirko cigaretes, yra vykdomas tyrimas. 

A. Ežerskis teikė pastabą, kad ataskaitoje mažai yra parašyta apie narkotinių medžiagų 

vartojimą. 

B. Sragauskienė sakė, kad rugsėjo-spalio mėnesiais bus vykdomi susitikimai su mokyklų 

vadovais, policija dėl narkotinių medžiagų vartojimo. Narkotikų departamentui yra išsiųstas 

prašymas dėl darbų vykdymo, mokyklų bendradarbiavimo su policija. Informavo, kad tėvai gali 

anonimiškai vaikams padaryti narkotinių medžiagų testus ir sužinoti, ar jie nevartoja narkotikų. 

R. Toleikis klausė, ar buvo išaiškinta mokyklose kas platina narkotines medžiagas tarp 

mokinių. 

B. Sragauskienė sakė, kad tokių duomenų neturi. Įtariami mokiniai yra tikrinami. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-23), pridedamas. 
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7. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2012 m. gruodžio 28 d. sprendimo 

Nr. T1-320 „Dėl Socialinės rizikos vaikų apskaitos Šilalės rajono savivaldybės administracijos 

Vaiko teisių apsaugos skyriuje tvarkos aprašo patvirtinimo“ pripažinimas netekusiu galios. 

Pranešėja Birutė Sragauskienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti.  

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-23), pridedamas. 

 

1. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2014 m. vasario 20 d. sprendimu 

Nr. T1-38 patvirtinto Šilalės rajono savivaldybės 2014 metų biudžeto pakeitimas. 

Pranešėja Stanislava Gedvilienė pristatė sprendimo projektą su pakeitimais ir prašė jam 

pritarti. Papildomai skirti Šilalės viešajai bibliotekai 4 tūkst. Lt., Šilalės rajono savivaldybės 

administracijos Bijotų seniūnijai - 9 tūkst. Lt., Šilalės sporto mokyklai - 50 tūkst. Lt. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su pakeitimais. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-23), pridedamas. 

 

2. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2013 m. balandžio 25 d. sprendimo 

Nr. T1-99 „Dėl leidimo imti ilgalaikę paskolą investiciniams projektams finansuoti“ pakeitimas. 

Pranešėja Stanislava Gedvilienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas balsų dauguma, pridedamas. 

BALSAVO: UŽ – 22, PRIEŠ – 0, NEBALSAVO – 1. 

 

3. SVARSTYTA. Uždarosios akcinės bendrovės „Šilalės šilumos tinklai“ trumpalaikės 

paskolos (kreditinės linijos) grąžinimo termino pratęsimas. 

Rolandas Toleikis nusišalino nuo klausimo svarstymo. 

Pranešėja Stanislava Gedvilienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

T. Bartkus klausė, ar grąžinimo termino pratęsimas suderintas su banku. 

V. Jasevičius sakė, kad yra suderinta su banku dėl termino pratęsimo. 

A. Ežerskis domėjosi apie įmonės finansinę padėtį, įsiskolinimus. 

J. Gudauskas informavo apie įsiskolinimus. 

V. Jasevičius sakė, kad yra iš varžytinių pardavinėjami butai, kurie turi įsiskolinimų. 

Skolų išieškojimas vyksta lėtai. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-22), pridedamas. 

 

4. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės strateginio veiklos planavimo tvarkos 

aprašo patvirtinimas. 

Pranešėja Stanislava Gedvilienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-23), pridedamas. 

 

5. SVARSTYTA. Leidimas imti ilgalaikę paskolą investiciniams projektams finansuoti. 

Pranešėja Stanislava Gedvilienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

T. Bartkus domėjosi apie Pajūryje vykdomą vandens tiekimo ir nuotekų tvarkymo 

projektą. 

J. Gudauskas informavo apie Pajūryje vykdomus projektus. 

R. Vaitiekus sakė, kad Pajūryje numatoma nutiesti 4,6 km nuotekų ir 4,32 km 

vandentiekio tinklų Pajūrio miestelyje bei rekonstruoti 0,1675 km vandentiekio ir 1,229 km 

nuotekų tinklų. 

Komiteto nariai diskutavo apie Pajūryje vykdomus vandens tiekimo ir nuotekų tvarkymo 

projektus. 

T. Bartkus ir R. Toleikis domėjosi apie vykdomą „Euroslam“ projektą. 
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K. Ačas informavo apie vykdomą „Euroslam“ projektą. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas balsų dauguma, pridedamas. 

BALSAVO: UŽ – 17, PRIEŠ – 0, NEBALSAVO – 6. 

 

8. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2014 m. balandžio 30 d. sprendimo 

Nr. T1-111 „Dėl Kelių priežiūros ir plėtros programos finansavimo lėšų, skirtų Šilalės rajono 

savivaldybės vietinės reikšmės keliams ir gatvėms tiesti, taisyti (remontuoti), prižiūrėti ir saugaus 

eismo sąlygoms užtikrinti, 2014 metų objektų sąrašo patvirtinimo“ pakeitimas. 

Pranešėjas Stasys Aužbikas pristatė sprendimo projektą su pakeitimais ir prašė jam 

pritarti. Sprendimo projekto 2.3 papunktyje vietoje skaičių „18,93“ įrašyti „18,33“, 2.7 papunktyje 

vietoje skaičių „124,5“ įrašyti „119,26“. Objektų sąrašo 24 eilutėje vietoj skaičių „53,63“ įrašyti 

„48,68“, 25 eilutėje vietoje skaičių „12,24“ įrašyti „17,19“. 

T. Bartkus klausė, ar kitais metais reikės bereikės skirstyti lėšas keliams, nes yra priimta 

daug įsipareigojimų. 

S. Aužbikas sakė, kad ir kitais metais bus lėšų kelių priežiūrai. 

A. Ežerskis klausė, ar Laukuvoje bus tiesiamas naujai ar remontuojamas kelias. 

S. Aužbikas sakė, kad naujai. 

T. Bartkus domėjosi apie aikštelę Kvėdarnos miestelyje prie ambulatorijos. 

S. Aužbikas sakė, kad aikštelė turėtų būti sutvarkyta. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su pakeitimais. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-23), pridedamas. 

 

9. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2014 m. sausio 31 d. sprendimo 

Nr. T1-15 „Dėl leidimo rengti ir teikti paraišką“ pakeitimas. 

Pranešėjas Stasys Aužbikas pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

T. Bartkus klausė, ar nurodyta maksimali pinigų suma, kurią gali gauti. 

S. Aužbikas sakė, kad tai maksimali vertė. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-23), pridedamas. 

 

10. SVARSTYTA. Pritarimas Traksėdžio kaimo bendruomenės teikiamai paraiškai pagal 

Vietos plėtros strategijos „Šilalės rajono vietos plėtros 2007-2013 m. strategija“ prioriteto II 

„Bendruomeniškumo gerinimas ir gyvenamosios aplinkos patrauklumo didinimas“ priemonę 

„Kaimo atnaujinimas ir plėtra“ („Leader“ metodu). 

Pranešėjas Stasys Aužbikas pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-23), pridedamas. 

 

11. SVARSTYTA. Valstybinės žemės sklypo įrašymas į neprivatizuojamų žemių planus. 

Pranešėjas Stasys Aužbikas pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

V. Noreika klausė, ar geras vandens telkinys. 

S. Aužbikas sakė, kad geras vandens telkinys. 

A. Ežerski klausė, kas galės būti daroma žemės sklype. 

S. Aužbikas informavo, kurioje vietoje yra žemės sklypas. 

J. Gudauskas sakė, kad Didkiemio kaime nėra vandens telkinio gaisro atveju. 

Komiteto nariai diskutavo apie neprivatizuojamą žemės sklypą. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas balsų dauguma, pridedamas. 

BALSAVO: UŽ – 22, PRIEŠ – 0, NEBALSAVO – 1. 

 

12. SVARSTYTA. Pastato, esančio Šilalės r. sav., Kaltinėnų sen., Gineikių k., Akmenos 

g. 39, pripažinimas nereikalingu arba netinkamu (negalimu) naudoti ir leidimas jį nurašyti ir 

nugriauti. 

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 
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T. Bartkus klausė, ar būtina daryti pastato ekspertizę. 

G. Gudauskas sakė, kad teisiškai reikia atlikti ekspertizę. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-23), pridedamas. 

 

13. SVARSTYTA. Mokyklinio autobuso perėmimas Šilalės rajono savivaldybės 

nuosavybėn ir jo perdavimas valdyti, naudoti ir disponuoti juo patikėjimo teise. 

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-23), pridedamas. 

 

14. SVARSTYTA. Laidojimo pašalpos teikimo iš Šilalės rajono savivaldybės biudžeto 

tvarkos aprašo patvirtinimas. 

Pranešėja Regina Armonienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

V. Noreika domėjosi, kodėl yra parengtas šis sprendimo projektas. 

R. Armonienė sakė, kad sprendimo projektas rengiamas pasikeitus Lietuvos Respublikos 

paramos mirties atveju įstatymui. 

V. Noreika domėjosi, kokia pažyma bus reikalinga iš seniūnijos. 

R. Armonienė sakė, kad reikės pristatyti pažymą, jog mirusysis yra faktiškai gyvenęs toje 

seniūnijoje iki mirties. 

T. Bartkus teikė pastabą dėl sprendimo projekto 2 punkto. 

I. Ričkuvienė sakė, kad sprendimo projekto 2 punktą galima išbraukti. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą, išbraukiant sprendimo 

projekto 2 punktą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-23), pridedamas. 

 

15. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės neįgaliųjų socialinės integracijos 2014-

2015 metų programos patvirtinimas. 

Pranešėja Regina Armonienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-23), pridedamas. 

 

1 papildomas. SVARSTYTA. Uždarosios akcinės bendrovės  „Šilalės autobusų parkas“ 

kreditinės linijos grąžinimo termino pratęsimas. 

Pranešėja Stanislava Gedvilienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

A. S. Karbauskienė klausė, ar nurodyta pinigų suma buvo paimta, ar tokia liko. 

J. Gudauskas sakė, kad nurodyta pinigų suma buvo paimta. 

T. Bartkus klausė, ar bankas pratęs grąžinimo terminą. 

J. Gudauskas sakė, kad žodinis susitarimas yra. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas balsų dauguma, pridedamas. 

BALSAVO: UŽ – 20, PRIEŠ – 0, NEBALSAVO – 3. 

 

16. SVARSTYTA. Informacija apie Tauragės apskrities valstybinės mokesčių 

inspekcijos veiklą. 

Pranešėja Valė Dargienė pristatė informaciją apie įstaigos veiklą (pridedama) ir atsakė į 

Tarybos narių pateiktus klausimus. 

 

17. SVARSTYTA. Informacija apie Valstybinio socialinio draudimo fondo valdybos 

Šilalės skyriaus veiklą. 

Pranešėja Inga Šaulienė pristatė informaciją apie įstaigos veiklą (pridedama) ir atsakė į 

Tarybos narių pateiktus klausimus. 
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18. SVARSTYTA. Informacija apie Tauragės teritorinės darbo biržos Šilalės skyriaus 

veiklą. 

Pranešėja Irena Kasputytė pristatė informaciją apie įstaigos veiklą (pridedama) ir atsakė į 

Tarybos narių pateiktus klausimus. 

 

19. SVARSTYTA. Informacija apie geoterminę energiją. 

Pranešėjai: Maris Kipsts, Kazimieras Uoka pristatė apie geoterminę energiją ir atsakė į 

Tarybos narių pateiktus klausimus. 

 

 

 

 

Posėdžio pirmininkas     Jonas Gudauskas 

 

 

 

Posėdžio sekretorė                       Raimonda Kniulytė 


